
Bestyrelsesmøde hos Michael Bobach 13/6-19 
Til stede: Michael, Mette, Kai, Lars, Andreas, Dan 

1. Planlægning af arbejdsdag  
a. Opsætning af nye bomme, skal det være træ, stål, sten eller andet?  

Bestyrelsen er enige om at der skal bomme op igen mellem runderne. Det er 
ialt 5 bomme der skal laves. Der diskuteres flere løsninger, vi vil undersøge 
om vi kan sætte store sten op som bomme. 
Kai undersøger pris på dette. 

b. Indkøb af 
1. Maling forefindes hos Kai 
2. Sand er bestilt 

c. Udskiftning af overlægger på gyngestativ på legepladsen 
1. Kai skaffer en 4x4 som ny overlægger 

c. Sandkasse i runder 2: 
1. Fjernelse af ukrudt  
2. Nye bjælker skal laves fra lærketræer på overdrevet 
3. Kai skaffer rundstok til at hæfte stammer på 

d. Trimning af bålplads 
e. Klipning af grene  
f. Forplejning, Kai sørger for pølser, øl/vand mv. 

 
2. Status fra Floraudvalget  

a. Henvendelse fra Floraudvalget om yderligere arealer langs stamvejen hvor 
der foreslås nye arealer der ikke klippes  

1. Dette er OK med bestyrelsen 
b. Henvendelse fra Lars vedr. klipning i runder 3 

1. Lars synes ikke det er pænt at der ikke bliver slået græs især i runder 
3. Han nævner desuden problemer med allergier 

c. Bestyrelsen henstiller til at der bliver lidt bredere stier langs stier og veje hvor 
det giver mening, samt gerne nogle bugtede stier i de uslåede arealer. 

3. Hvordan står vi som forening og som bestyrelse hvis der sker uheld på en af vores 
legepladser?                            

1. Måske er dette et sted hvor vi vil kunne bruge en 
bestyrelsesforsikring? 

2. Kai undersøger hvad vi har af forsikringer på dette samt ringer til 
forsikringen for at undersøge hvordan vi er stillet 

4. Evt. 
1. Impulsiv sommer-grill-arrangement. Vi tænker at holde et sommer-

grill arrangement, evt. i august. Mette holder øje med vejrudsigten på 
fredagene og viser det sig at der er godt vejr, så sætter vi et par grill 
op, og så er folk velkomne til at komme med egen mad, drikke, 
service, mv. 


